
Zápis č. 2/2017 ze zasedání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

 

dne 11. 2. 2017 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek, Jiří Juřena, Jaromír Zlámal 

Hosté:  

 předseda a místopředsedové VV ČAST - Zbyněk Špaček, Nikolas Endal a Jan Brothánek 

 Petr Nedoma, Martin Linert, Tomáš Demek, Petr Bělík 

Nedostavil se: Karel Karlovský 

Místo konání: Sportovní hala Hodonín 

Čas jednání: 9,00 – 14,00 hod. 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

 organizační řád 

 stav registru a fungování RIK ČAST 

 výsledky kontroly účtování nákladů na jednotlivá RCM/SCM 

 činnost marketingového manažera Tošenovského za rok 2016 a přínos jeho 

činnosti pro ČAST 

 kontrola proplácených faktur 

2) Informace od VV ČAST 

3) Termín Konference ČAST 2017 a zpráva DR ČAST pro konferenci 

4) (Ne)propagace významných stolnětenisových akcí (kvalifikace ME, ITTF World 

Junior & Cadet Open, Mistrovství ČR) versus propagace festivalu v minipingpongu 

 rozpočet na minipingpongový festival a jeho přínos pro ČAST 

5) Fungování současného systému RCM/SCM za přítomnosti hostů 

 dopis pana Bělíka - Nedostatky v systému podpory talentované mládeže v rámci 

SCM (čas 9,30 – 11,45 hod.) 

6) Různé      

 

 

 

PROJEDNÁNO: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 Úkol: A. Roubalová bude nadále vyžadovat vypracování organizačního řádu. (O: 

A. Roubalová) 

Závěr: úkol se stále řeší. 

 Úkol: A. Roubalová bude požadovat od předsedy VV ČAST zprávu o řešení 

současného stavu registru (O: A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

Závěr: zpráva byla vyžádána, A. Roubalová obdržela od předsedy VV ČAST Zbyňka 

Špačka pouze neoficiální zprávu. Oficiální zpráva bude nadále vyžadována. (O: A. 

Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 Úkol: A. Roubalová ověří plnění závěrů, které se týkají marketingového 

manažera Tošenovského, ze strany VV ČAST a podá zprávu ostatním členům 

dozorčí rady. (O: A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 



Závěr: zpráva byla vyžádána a opakovaně urgována u předsedy VV ČAST Zbyňka 

Špačka. Až na jednání dozorčí rady předal Nikolas Endal členům dozorčí rady 

vyčíslení nákladů a příjmů z činnosti marketingového manažera: 

Celkové náklady v roce 2016: 190.079 Kč 

Celkové příjmy v roce 2016:  150.000 Kč 

Předsedkyně dozorčí rady Alice Roubalová i ostatní členové dozorčí rady vyjádřili 

nespokojenost s činností marketingového manažera, resp. s obsahem uzavřené 

smlouvy mezi ČAST a panem Tošenovským. Na tuto skutečnost upozornila dozorčí 

rada členy VV ČAST již po kontrole faktur za 1. pololetí 2016 a předseda ČAST 

Zbyněk Špaček přislíbil uzavření nové smlouvy pro rok 2017, která by vymezovala 

nové povinnosti a vykazování výdajů.  

 Nový úkol: A. Roubalová ověří případné uzavření nové smlouvy s panem 

Tošenovským. (O: A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 Úkol: A. Roubalová vypracuje zprávu o kontrole proplácení faktur za 2. pololetí 

2016. (O: A. Roubalová, T: leden 2017) 

Závěr: A. Roubalová provedla namátkovou kontrolu proplácení faktur za 2. pololetí 

2016, nedostatky z kontroly faktur za 1. pololetí přetrvávají. 

 Úkol: J. Zlámal provede kontrolu účtování nákladů na jednotlivá RCM/SCM. 

(O: J. Zlámal) 

Závěr: Kontrola stále probíhá, písemná zpráva bude vypracována po kompletní 

kontrole dokladů za rok 2016. 

 Úkol: Z. Jirásek vypracuje ze všech příspěvků návrh stanoviska, které bude po 

schválení dozorčí radou zasláno předsedovi STK RSST Rychnov nad Kněžnou. 

(O: Z. Jirásek, T: do 31. 1. 2017) 

Závěr: úkol splněn. Stanovisko bylo zasláno VV RSST Rychnov nad Kněžnou a 

členům VV ČAST. VV ČAST by měl připravit pro Konferenci 2017 úpravu článků 

příslušných řádů a směrnic. 

 Úkol: A. Roubalová zašle panu Bělíkovi vyjádření P. Nedomy a N. Endala (O: A. 

Roubalová, T: ihned)  

Závěr: úkol splněn. 

 Úkol: A. Roubalová zorganizuje schůzku v Hodoníně, kde bude projednán dopis 

pana Bělíka (O: A. Roubalová, T: ihned) 

Závěr: úkol splněn. 
 

 

2) Informace od VV ČAST 

 

 Jan Brothánek seznámil členy dozorčí rady o aktuálním stavu čerpání rozpočtu ČAST 

za rok 2016 a návrhu rozpočtu ČAST na rok 2017. Konečná verze čerpání rozpočtu 

2016 bude připravena do 15. 2. 2017, konečný návrh rozpočtu 2017 bude zaslán 

členům dozorčí rady do 28. 2. 2017. 

 Zdeněk Jirásek vyslovil nespokojenost s harmonogramem předkládání rozpočtu 2017. 

Dle jeho názoru by měl být alespoň návrh rozpočtu běžného roku předložen dozorčí 

radě nejpozději do začátku rozpočtovaného období. Tento mechanismus by mohl být 

odsouhlasen Konferencí ČAST 2017. 

 Jiří Juřena rovněž vyslovil připomínku k harmonogramu rozpočtu. Dle jeho názoru by 

konference a návrhu rozpočtu na příslušný rok měly být co nejdříve. Navrhl, aby 

koncem příslušného kalendářního roku bylo společné sezení dozorčí rady a výkonného 

výboru k návrhu rozpočtu na následující rok a dozorčí rada by zmocnila výkonný 

výbor k vyhlášení provizorního rozpočtu (rozpočtového provizoria) na následující rok. 

Tento by byl schválen na konferenci počátkem příštího roku.  



 Nikolas Endal seznámil členy dozorčí rady s aktuálním stavem čerpání rozpočtu KVS 

za rok 2016. 

 Zbyněk Špaček doplnil informace k návrhu rozpočtu na rok 2017. 

 Úkol: A. Roubalová seznámí předsedu VV ČAST Z. Špačka se závěry dozorčí 

rady, které se týkají rozpočtu ČAST. (O: A. Roubalová, T: ihned)  

 

 

3) Termín Konference ČAST 2017 a zpráva DR ČAST pro konferenci 

 

 K datu konání zasedání dozorčí rady nebylo předsedou ČAST Zbyňkem Špačkem 

potvrzeno, zda se Konference 2017 bude konat v termínu 8. 4. 2017, jak je uvedeno 

v zápise VV ČAST a v termínové listině ČAST, nebo v jiném termínu. Rozhodnuto 

bude na nejbližším jednání VV ČAST. 

 Zprávu dozorčí rady pro konferenci 2017 zpracuje předsedkyně dozorčí rady, po 

konzultaci s členy dozorčí rady.  

 Úkol: A. Roubalová vypracuje zprávu dozorčí rady pro konferenci (O: A. 

Roubalová, T: do termínu stanoveného VV ČAST)  

 

 

4) (Ne)propagace významný stolnětenisových akcí (kvalifikace ME, ITTF World Junior 

& Cadet Open, Mistrovství ČR) versus propagace festivalu v minipingpongu 

 

 Předsedkyně dozorčí rady Alice Roubalová vyjádřila názor na nedostatečnou 

propagaci významných akcí vrcholového stolního tenisu jako je kvalifikace na ME, 

ITTF World Junior & Cadet Open, Mistrovství ČR apod. ve srovnání s akcemi pro 

širokou veřejnost jako je Všichni za stůl, ankety nebo festival v minipingpongu.  

 Jiří Juřena vyslovil souhlas s názorem Alice Roubalové o nedostatečné propagaci 

uvedených akcí a současně kritizoval v návrhu rozpočtu na rok 2017 pokles výdajů na 

propagaci. Dle jeho názoru není vyjádření Jana Brothánka, že byly posíleny jiné 

položky o propagaci, relevantní, příslušné výdajové položky týkající se propagace 

musí být uvedeny u propagace a ne jinde, navíc doporučuje tuto položku v rozpočtu na 

rok 2017 navýšit. 

 

Rozpočet na minipingpongový festival a jeho přínos pro ČAST 

 

 Alice Roubalová dále požádala o rozpočet na minipingpongový festival. Nikolas 

Endal sdělil dozorčí radě pouze přibližný rozpočet. 

Úkol: A. Roubalová požádá předsedu ČAST Z. Špačka o rozpočet na festival 

v minipingpongu z prostředků ČAST. (O: A. Roubalová, T: ihned)  

 

 

5) Fungování současného systému RCM/SCM za přítomnosti hostů a dopis pana Bělíka 

- Nedostatky v systému podpory talentované mládeže v rámci SCM 

 

 Na základě dopisu pana Bělíka dozorčí radě bylo uspořádáno otevřené jednání v rámci 

zasedání dozorčí rady. Jednání se zúčastnil pan Petr Bělík a za ČAST Nikolas Endal, 

Jan Brothánek, Petr Nedoma, Martin Linert a Tomáš Demek. Předseda VV ČAST 

Zbyněk Špaček se jednání odmítl zúčastnit. Téměř dvouhodinové jednání probíhalo 

v napjaté atmosféře a potvrdilo, že současný systém RCM/SCM nefunguje ke 

spokojenosti všech zúčastněných.  



 Místopředseda VV ČAST pro vrcholový sport Nikolas Endal přislíbil, že VV ČAST 

bude hledat řešení pro částečnou individuální podporu talentované mládeže v systému 

RCM/SCM. 

 Nikolas Endal dále přislíbil, že se sejde s panem Bělíkem na společné schůzce a bude 

hledat možnosti pro začlenění Šimona Bělíka do systému RCM/SCM. 

 Nikolas Endal dále ujistil přítomné, že kritéria pro výběr členů RCM/SCM a seznam 

členů v jednotlivých RCM/SCM budou zveřejněna na webových stránkách ČAST. 

Úkol: A. Roubalová bude informovat na příštím zasedání dozorčí rady o vývoji a 

opatřeních ze strany VV ČAST v této problematice. (O: A. Roubalová, T: 

následující zasedání dozorčí rady)  

 

 

6) Různé      

 

 Diskuze přítomných členů dozorčí rady nad rozsahem provádění její kontrolní 

činnosti. 

 Diskuze o nedostatečné kapacitě pracovníků ČAST např. k provádění kontrol 

fungování RCM/SCM. 

 

 

7) Další jednání DR ČAST 

 

 Bude se konat před Konferencí ČAST 2017, termín bude upřesněn. 

 

 

 

V Hodoníně dne 16. 2. 2017 

 

Zapsala: Alice Roubalová       

Ověřili: členové DR 


